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Vragen van de SGP-fractie inzake de opheffing van buslijn 112 uit de OV-concessie ‘Gooi en 
Vechtstreek 2011-2019’ d.d. 4 oktober 2010  
 
Vraag 1. 
Heeft de Gedeputeerde kennisgenomen van het bericht dat buslijn 112 – de enige rechtstreekse 
verbinding tussen Huizen en Amersfoort CS, waarvan vooral scholieren, maar ook forenzen 
gebruik maken – in het kader van het toekomstige OV-programma ‘Gooi en Vechtstreek 2011-
2019’ van de provincie Noord-Holland op korte termijn zal verdwijnen? 
Antwoord. 
Ja, daarvan hebben wij kennisgenomen. 
 
Vraag 2. 
Is de gedeputeerde van mening dat het schrappen van deze buslijn onnodig is aangezien uit recent 
onderzoek blijkt dat er ’s ochtends tussen de 40-58 mensen in twee ritten worden vervoerd en dat 
er ’s middags in drie ritten tussen 25-40 passagiers worden vervoerd en dat deze buslijn qua 
bezettingsgraad bestaansrecht heeft? 
Antwoord. 
Het is de verantwoordelijkheid van de provincie Noord-Holland om een standpunt in te nemen 
over het aspect ‘bestaansrecht’. Zij zijn concessieverlener. De  provincie Noord-Holland heeft 
deze lijn bewust niet als eis, maar als wens opgenomen. Vervoerkundig: Ochtend: gemiddeld 20-
29 mensen/rit, middag: gemiddeld 8-13 mensen/rit. Vanwege het feit dat dit specifieke spitsritten 
zijn (waarvoor een specifieke bus + chauffeur ingezet moet worden) + dat het zogenaamde 
eenzijdigheidsritten zijn (dwz vervoer alleen in heenrichting en niet in terugrichting) betekent het 
dat dit relatief dure ritten in de exploitatie zijn. Op grond van het bovenstaande is in de ochtend de 
gemiddelde bezetting redelijk per rit, in de middag erg mager. 
 
Vraag 3. 
Is de Gedeputeerde van mening dat in deze tijd waarin wordt gestreefd naar betaalbaar en 
doelmatig openbaar vervoer het zeker in dit geval onwenselijk is om jongeren – die voor hun 
vervoer geheel zijn aangewezen op het openbaar vervoer – met een vervoersprobleem op te 
zadelen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord. 
Ons college heeft bij de aanbesteding van de huidige OV-concessie de scholierenlijnen (17 stuks)  
als eis opgenomen. In ons bestek (gebaseerd op het SMPU 2004-2020) hebben wij onze doelen ten 
aanzien van het openbaar vervoer als volgt geformuleerd: 
- het OV levert een bijdrage aan de bereikbaarheid van woon-werklocaties in de provincie en in 

het bijzonder aan het oplossen van mobiliteitsknelpunten 
- waarborgen dat burgers die aangewezen zijn op het OV de locaties van hun sociale en 

economische activiteiten kunnen bereiken  
Het college van de provincie Noord-Holland heeft deze buslijn niet als eis, maar als wens 
opgenomen. En zij hebben hiermee de verantwoordelijkheid en invulling ten aanzien van de 
aspecten ‘betaalbaar’ en ‘doelmatig’ bij de vervoerder neergelegd.  
 
Vraag 4. 
Is de Gedeputeerde van mening dat het aan het college van de Provincie Utrecht is gelegen 
(aangezien de verbinding Huizen – Amersfoort grotendeels in de provincie Utrecht valt) om in 
overleg met de provincie Noord-Holland te treden met als doel om ervoor te zorgen dat buslijn 
112 alsnog in de OV-concessie ‘Gooi en Vechtstreek 2011-2019’ wordt opgenomen? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord. 
Wij hebben reeds in het voortraject dit ambtelijk al kenbaar gemaakt aan de prov. NH. 
Echter, de provincie Noord-Holland is en blijft verantwoordelijk voor het al dan niet opnemen van 
deze buslijn in haar concessie. Het gaat immers over burgers uit de provincie Noord-Holland. 



Indien wij deze reizigers / scholierenlijnen zouden faciliteren dan zouden we dit voor alle 
scholieren in regio moeten doen die hun bestemming in Amersfoort hebben. 


